5-8-2016                                  The Great Mother          	       Pastor Raymond
                                                     Luke 1:38-46
38 “I am the Lord’s servant,” Mary answered. “May your word to me be fulfilled.” Then the angel left her.39At that time Mary got ready and hurried to a town in the hill country of Judea, 40 where she entered Zechariah’s home and greeted Elizabeth. 41When Elizabeth heard Mary’s greeting, the baby leaped in her womb, and Elizabeth was filled with the Holy Spirit. 42In a loud voice she exclaimed: “Blessed are you among women, and blessed is the child you will bear! 43 But why am I so favored, that the mother of my Lord should come to me? 44As soon as the sound of your greeting reached my ears, the baby in my womb leaped for joy. 45Blessed is she who has believed that the Lord would fulfill his promises to her!” 46And Mary said: “My soul glorifies the Lord”
1. Revered Faith (1:38,46)


2. Incomparable Patience (Luke 2:4-7)



3. Forever  Love (Luke 2:40)



4. Faith In Jesus (John 2:1-11)



5. Unending Care (John 19:26-27)



6. Reward of Faith (Act 1:14)






5-1-2016                                 偉大的母親                               周修强牧師
                                              路加福音 1:38-46                             
38馬利亞說：我是主的使女，情願照你的話成就在我身上。天使就離開 他去 。39那時候，馬利亞起身，急忙往山地裡去，來到猶大的一座城；40進了撒迦利亞的家，問以利沙伯安。41以利沙伯一聽 馬利亞問安，所懷的胎就在腹裡跳動。以利沙伯且被聖靈充滿，42 高聲喊著說：你在婦女中是有福的！你所懷的胎也是有福的！43 我主的母到我這裡來，這是從那裡得的呢？44因為你問安的聲音 一入我耳，我腹裡的胎就歡喜跳動。45這相信的女子是有福的！因 為主對他所說的話都要應驗。46馬利亞說：我心尊主為大 


1. 敬虔的信心 (路 1:38,46)



2. 無比的耐心 (路 2:4-7)



3. [bookmark: _GoBack]無窮的苦心(愛心) (路 2:40)



4. 對耶穌的信心 (約 2:1-11)



5. 無盡的關心 (約 19:26-27)



6. 信心的報酬 (使 1:14)




